

07 November 2019

07 نوفمبر 2019

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Attn: Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations
Officer (COO), Head of Operations Division

عناية السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي، الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات

Re: Notification from SHUAA Capital psc ("the Company")

الموضوع: تنويه من شركة شعاع كابيتال ش.م.ع ("الشركة")

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the Company's disclosures dated 8th and 9th September 2019 whereby its board of directors approved to sell its securities brokerage subsidiary in the UAE, subject to regulatory approvals, we would like to update you with the developments in this regard.

بالإشارة إلى إفصاحات الشركة بتاريخ 8 و 9 سبتمبر 2019 بشأن موافقة مجلس إدارتها على بيع شركة الوساطة في الأوراق المالية التابعة لها في دولة الإمارات العربية المتحدة شريطة الحصول على الموافقات التنظيمية اللازمة، نود إحاطة سيادتكم علماً بالتطورات في هذا الشأن.

The Company has completed all the procedures related to the sale of SHUAA Securities LLC (UAE) with a total value of AED 98.5 Million. The results of the sale transaction should be reflected in the financial statements for the fourth quarter of 2019.

قامت الشركة بالانتهاء من كافة الإجراءات المتعلقة بعملية بيع شركة شعاع للأوراق المالية ذ.م.م (الإمارات)، وقد بلغت إجمالي قيمة الصفقة 98.5 مليون درهم إماراتي على أن تظهر نتائج عملية البيع من خلال القوائم المالية للربع الرابع من عام 2019.

The closing of the transaction will now likely result in a positive contribution to the Company's Q4 financial results. The Company will invest the sale proceeds in its core activities during the coming phase.

من المرجح أن ينعكس الآن إكمال الصفقة إيجاباً على نتائج الشركة المالية للربع الرابع. وستقوم الشركة باستثمار حصيلة البيع في أنشطتها الرئيسية خلال المرحلة القادمة.

The sale does not include the Company's brokerage business in the Arab Republic of Egypt.

كما تجدر الإشارة إلى أن عملية البيع لا تشمل أعمال الوساطة في جمهورية مصر العربية.

Sincerely yours,

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Gabriel Khoury
Head of Compliance

كبريال خوري
رئيس قسم الامتثال

